Mahannad alle The Messenger of Allah

مر شعر رسول آلله

عُدُوانُ الْمُشْرِكَيْنَ عَلَى الْمُسْتَضْعَفِيْنَ مِنَ الْمُسْلَمِينَ

The aggression of the Mu<u>sh</u>rikoon against the weak ones from amongst the Muslims

– Part 4 ———

ABOO IBRAAHEEM HAAROON BIN SAAJIDUR-RAHMAAN

أبو إبراهيم هارون بن ساجد الرحمان



Muslims.

كَانُوا يَضربُونَهُم، وَ يُلْقُونَهُم في الْحَرِ، صَخْرَةُ الْعَظيمَة عَلَى صَدْر شدَة الْحَرِ. حتى إذا أُطْلَقَ أَحَدُهُم لا شدة الألم. لمس من

They would beat them, throw them down in severe heat, and place a great rock upon their chests when it was extremely hot. When one of them was set free he would not be able to sit because of the severe pain.

Page

وَ مِنَ الَّذِينَ كَانُوا يُعَذِّبُونَ الْمُسْلِمِينَ وَ يَقْتُ جَهل عَمرُو بْنُ هشَام هُوَ الَّذِي قَتَلَ سُميَّة أُمَّ عَمَّار بِحَرْبَة وَ هِي تُعَذَّبُ وَ زَوْجُهَا وَابْنُهَا رَضِيَ اللهُ عَنْهَا وَ عَن ابْنَهَا وَ رَوْجَهَا

Aboo Jahl `Amr ibn Hi<u>sh</u>aam was from those who tortured and killed Muslims. He was the one who killed <u>S</u>umayyah Umm `Ammaar with a spear whilst she was being tortured along with her husband and son. May Allaah be pleased with her, and her son, and her husband.

وَ كَانَ أَبُو بَكْرِ الصَّدِّيقُ إِذَا مَرَّ بِأَحَد مِنَ الْ شَتَريَهُ منْ مَوَالِيهِ وَ يَعْتَقُهُ، مِنْهُم و أمه حمامة.

When Aboo Bakr as-Siddeeq would pass by a slave who was being tortured he would buy him from his owners and then set him free; from them was Bilaal and his mother Hamaamah.

Muhammad and The Messenger of Allaah

مُحَمَّدُ رَسُو لُ ٱللَّه

This book was derived from 'al-Fusool' of Ibn Katheer – rahimahullaah.

May Allaah reward Aboo Talhah Daawood ibn Ronald Burbank for his translation and checking.

We want you and your children to enjoy learning with us. If you have any comments, please contact us. Your views mean a lot to us. Email address: haroon@arabicfirst.co.uk

ISLAMIC WEBSITES:

KNOWLEDGE BASE

salafipublications.com troid.org bakkah.net fatwaislam.com masjiduthaymeen.org al-athariyyah.com sunnahpublishing.net therighteouspath.com

DISCUSSION

salafitalk.net

SCHOLARS

albani.co.uk binbaz.co.uk binuthaymin.co.uk fawzan.co.uk rabee.co.uk muqbil.co.uk ubayd.co.uk REFERENCE thenoblequran.com sahihalbukhari.com sahihmuslim.com

ARABIC

binbaz.org.sa binothaimeen.com rabee.net sahab.net

AUDIO

salafiaudio.com salaficast.net troid audio

KIDS

arabicfirst.co.uk islam4kids.com ONLINE STORES salafibookstore.com troid.org

